

السادة إدارة الإفصاح البورصة المصرية

تحية طبية وبعد ،،،

نشير لإفصاحنا المؤرخ 27 أغسطس 2018 (مرفق صورة)، تعلن شركة القلعة للإستشارات المالية (كود التداول في البورصة المصرية إلى (CCAP.CA) والمساهم الرئيسي في شركة طاقة عربية (إحدى الشركات الرائدة في حلول الطاقة وتوزيع الغاز والكهرباء والمواد البترولية في مصر) عن بلوغ أولى مشاريعها لتوليد الطاقة الشمسية من الخلايا الضوئية والذي تمتلك 60% منه في بنبان بمحافظة أسوان طاقته الإنتاجية 50 ميجا وات ومن المتوقع بدء بيعه الكهرباء للشركة المصرية لنقل الكهرباء خلال الشهر الجاري.

تبلغ القدرة الإنتاجية للمشروع 65 ميجا وات وتكلفته الإستثمارية حوالي 1,35 مليار جنيه. والمشروع يتبع المرحلة الثانية من إتفاقية التغذية Feed in Tariff ويساهم في تنويع مصادر الطاقة الكهربائية في مصر والحد من التلوث.

تبلغ ملكية شركة القلعة في شركة طاقة عربية نحو 60.92% بصورة مباشرة وغير مباشرة.

فبرجاء التفضل بالعلم والإحاطة ،،

مرور المرابع

تامر درویش

مدير علاقات المستثمرين

تحريرًا في 13 فبراير 2019

Unofficial English Translation

With reference to our disclosure dated 27 August 2018 (attached), Qalaa Holdings (CCAP.CA), the major shareholder in TAQA Arabia (one of the leading companies in energy solutions and distribution of gas, electricity and petroleum products in Egypt) - the latter's first solar project to generate solar energy from photovoltaic cells (60 % owned by Taqa Arabia) in Benban, Aswan – has reached its production capacity of 50 MW. The company is expected to start selling electricity to the Egyptian Electricity Transmission Company during the current month.

The project has an installed capacity of 65 MW with an investment cost of EGP 1.35 billion. The project is done under the Feed in Tariff 2 and contributes to the diversification of electricity sources in Egypt and the reduction of pollution.

Qalaa Holdings' effective ownership in TAQA Arabia is 60.92% directly and indirectly.

-End-Published 13 February 2019

1 OALAAHOLDINGS.COM